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 اصلانیان: 

 پرسپولیس مقابل 
نساجی بهترین بازی 

فصلش را انجام داد

 واکنش حیدری به اظهارات جدیدی: 
 گذشته را شخم نزنیم 

ایسنا: چهره شاخص و عنوان دار کشتی 
ایران، گفت: به این دلیل که حدود ۱۸ کیلوگرم 
سبک تر از عباس جدیدی بودم حاضر نشدم با او 
در رقابت انتخابی مسابقات جهانی کراسنویارسک 
مبارزه کنم. علیرضا حیدری در گفت وگو با ایسنا، 
در واکنش به صحبت های عباس جدیدی درباره 
اتفاقات سال های گذشته در تیم ملی کشتی 
آزاد، اظهار کرد: من به ایشان خیلی احترام می 
گذارم. صحبت هایی که مطرح کردند درست 
بود. زمانیکه یک کشتی گیر حریفان خوبی داشته 
باشد او نیز پیشرفت می کند. برادران خادم و 
عباس جدیدی کشتی گیران خوبی بودند که 
رقابت با آنها باعث تلاش بیشتر من می شد. دارنده 
6 مدال جهان و المپیک و ۳ طلای بازی های 
آسیایی افزود: بحث درباره اتفاقات مربوط به 
گذشته دردی را دوا نمی کند و بهتر است آنها 
شخم زده نشوند. عباس جدیدی سال ها کشتی 
گرفته و به عنوان کارشناس این حق را دارد که 
نظرات خود را بیان کند. وی خاطرنشان کرد: 
من خودم دوست داشتم که به وزن بالاتر بروم و 
کسی من را مجبور نکرد که وزنم را تغییر بدهم. 
حیدری درباره این گفته عباس جدیدی که برای 
انتخابی مسابقات جهانی کراسنویارسک هم 
علیرضا حیدری با من به وزن کشی آمد اما ول 
کرد و رفت، خاطرنشان کرد: بله حرف او درست 
است. جدیدی ۱۱۳ یا ۱۱۴ کیلوگرم وزن داشت 
و من فقط ۹6 کیلوگرم بودم و نباید با این وزن 
با او کشتی انتخابی می گرفتم. از سوی دیگر 
امتحان دانشگاه هم داشتم. قهرمان سابق جهان 
و برنده مدال برنز المپیک 200۴ آتن، افزود: 
من به سیروس پور هم گفته بودم که من را برای 
مسابقات نفرستید اما من را شیر کردند که کشتی 
بگیر. وزن من خیلی سبک تر بود و مبارزه ما در 
شرایط برابر نبود که کشتی بگیرم. من مشکلی 
برای مبارزه مقابل کسی نداشتم اما دوست داشتم 

سر وزن کشتی بگیرم.

خارجازمستطیلسبز

 لوگرت مجبور به عذرخواهی  
از زیدان شد 

رئیس فدراسیون فوتبال فرانسه به خاطر 
سخنان تند و توهین آمیزی که درباره زیدان 
بر زبان آورد مجبور به عذرخواهی از این چهره 
محبوب و سرشناس شد. به گزارش اسپورت، 
سخنان تند و توهین آمیزی که نوئل لوگرت، 
رئیس فدراسیون فوتبال فرانسه درباره زیدان بر 
زبان انتقادات و واکنش های زیادی را به دنبال 
داشت. لوگرت که با انتقاد از زیدان با فشار 
زیادی مواجه شد مجبور به عذرخواهی شد. 
او گفت: از سخنان من برداشت درستی نشد و 
دوست دارم که شخصا عذرخواهی کنم. آنچه 
که بر زبان آوردم مطلقا به این معنا نیست که 
به جایگاه زیدان چه به عنوان بازیکن و چه به 

عنوان مربی بی احترامی کنم. 

خبـــــر

 برگزاری رقابت های یک شانزدهم 

انتظار برای معجزه در جام حذفی؟!

سالپنجم
شماره1465

آرمان ملی:  مرحله یک شانزدهم رقابت های 
جام حذفی امروز در حالی برگزار می شود که 
پرسپولیس قهرمان نیم فصل  مقابل ون پارس 

قرار می گیرد. 
  گل محمدی

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از 
بازی با ون پارس در جام حذفی اظهار داشت: قبل 
از هر چیز دوست داشتم بازی با تماشاگر بود. همه 
جای دنیا بازی ها با تماشاگر برگزار می شود اما در 
ایران هنوز اتفاق خاصی نیفتاده است. وی افزود: 
امیدوارم مسئولان امر کاری کنند تا هواداران 
بتوانند در ورزشگاه حضور داشته باشند زیرا 
فوتبال برای هواداران است و شرایطی که وجود 
دارد برای ما هم خیلی کار را سخت می کند. 
بازیکنان و مربیان نیاز به انگیزه مضاعف دارند 
و این موضوع با حضور هواداران محقق می شود. 
سرمربی پرسپولیس خاطرنشان کرد: با تیم قابل 
احترام و البته ناشناخته ای در جام حذفی بازی 
داریم. چند بازی  شان را دیده ایم. تیمی هستند 
که در ۸ بازی اخیرشان سه مساوی و پنج برد 
داشته اند. با سرمربی جدیدشان تحول خوبی 
در ون پارس صورت گرفته و از لحاظ فوتبالی 
پیشرفت خوبی داشته اند . جام حذفی هم جام 
شگفتی ها است و نباید غافلگیر شویم. باید خیلی 
باهوش و زرنگ فوتبال بازی کنیم. از بازیکنانم 
می خواهم تمرکز کافی برای بازی داشته باشند. 
گل محمدی درمورد احتمال استفاده از نفرات 
ذخیره پرسپولیس در این بازی، توضیح داد: با 
تمام توان، قوا و تمرکز بازی می کنیم. جام حذفی 
برای ما مهم است و با پشت سر گذاشتن پنج بازی 
می  توانیم یک جام بگیریم. همه بچه های ما انگیزه 
و کیفیت خوبی دارند. فرقی بین آنها نیست. 
سعی داریم از همه نفرات مان استفاده کنیم. گل 
محمدی درخصوص اینکه غیبت مهدی ترابی و 
سعید صادقی خیلی به پرسپولیس ضرر خواهد 
زد، توضیح داد: بحث مهدی ترابی یک بحث 
خیلی فوتبالی بود اما حساسیت زیادی روی 
این موضوع نشان دادند. به ویژه کمیته انضباطی 
عکس العمل عجولانه ای داشت. یک اتفاق فوتبالی 
درون زمین افتاد و داور هم جریمه شان کرد . داور 
هم سر صحنه بود و با کارت هایش این مسأله را 

مدیریت کرد . جریمه کارت ها هم اعمال می شود 
اما اینکه بخواهیم پس از بازی قضیه را خیلی 
بزرگ کنیم، کار خیلی نادرستی بود . این موضوع 
بین دو بازیکن اتفاق افتاد و پس از بازی هم از 
یکدیگر عذرخواهی کردند. وی درباره امیدواری 
پرسپولیس برای دبل کردن در این فصل گفت: 
قطعا امیدواری زیادی داریم تا در جام حذفی به 
فینال برسیم و در نهایت جام را ببریم . در لیگ 
هم از مدعیان قهرمانی هستیم و در جام حذفی 
هم قطعا این اتفاق می افتد . اشتباه در جام حذفی 
جای جبران ندارد و نمی توانید پس از یک بازی 
جبران کنید. جامی است که نیاز به تمرکز خیلی 
بالایی دارد و باید اشتباهات در آن خیلی کم باشد. 
باید با این تفکر جلو برویم و در نهایت قهرمانی را 

به دست آوریم.
  مربی ون پارس

سرمربی تیم ون پارس امیدوار است در بازی 
با پرسپولیس روز خوب این تیم نباشد تا تیمش 
با دست پر از زمین خارج شود. مجتبی توتونی، 
پیش از دیدار تیمش مقابل پرسپولیس در مرحله 
یک شانزدهم نهایی جام حذفی اظهار کرد: 
فردا مهم ترین بازی تاریخ باشگاه ما در مقابل 
پرسپولیس خواهد بود. آنها صدرنشین لیگ برتر 
و بهترین تیم ایران هستند. بازیکنان با کیفیت 
و بازیکنان سطح بالایی دارند. بازی بسیار مهم 
و سختی را داریم اما برای تقابل با پرسپولیس 
روی نقاط قوت و ضعف شان کار کردیم. برای این 

تیم احترام قائل هستیم اما بازیکنان ما سرشار از 
انگیزه هستند تا بتوانیم بازی خوبی را انجام دهیم 
تا مردم شهرمان را سربلند کنیم. او فصل نقل و 
انتقالات و تغییرات احتمالی در این تیم گفت: 
برای نیم فصل دوم توانستیم سه بازیکن را به 
تیم مان اضافه کنیم. کرملاچعب، احمدی و تجلی 
به تیم ما اضافه شدند. یک دفاع مرکزی هم به تیم 
ما اضافه می شود و اگر بازیکنی پیدا کنیم که بتواند 
به تیم ما کمک کند، جذب خواهیم کرد. همه چیز 
عالی است و بازیکنان سرشار از انگیزه هستند. 
تمرینات ما باکیفیت دنبال می شود و امیدواریم 
در هفته های پیش رو این روند خوب را ادامه دهیم. 
تیم ما با باختن خداحافظی کرده است. امیدواریم 
بتوانیم این روند را ادامه دهیم. سرمربی ون پارس 
گفت: تیم ما حقش است به آن جایگاه مدنظرمان 
برسیم. امیدوارم برای بازی فردا اتفاقات خوبی رقم 
بخورد چون فوتبال بازی لحظه هاست. امیدوارم 
فردا روز خوب ما باشد و روز خوب پرسپولیس 

نباشد تا دست پر از زمین خارج شویم.
  صحبت های نکونام 

جواد نکونام در نشست خبری پیش از دیدار 
جام حذفی مقابل خوشه طلایی ساوه، اظهار 
داشت: بازی های جام حذفی سخت تر از لیگ 
برتر است. شما در لیگ  فرصت برای جبران اشتباه 
دارید ولی در حذفی زمان محدود است و گاهی 
اولین اشتباه آخرین اشتباه است. بنابراین باید 
دقیق و هوشیار باشیم. همیشه می گویند جام 

حذفی جام شگفتی هاست و این بارها ثابت شده  
است. پس نباید در این مسابقات هیچ تیمی 
را دست کم گرفت. با انگیزه کافی وارد زمین 
می شویم تا ان شاا... شروع خوبی در مسابقات 
داشته باشیم. سرمربی فولاد در مورد تیم خوشه 
طلایی، گفت: در فوتبال بازی آسان وجود ندارد. 
بازی های تیم خوشه طلایی را دیده ایم و آنها را 
آنالیز کرده ایم. تیم قابل احترامی هستند. مثل 
تمامی مسابقات باید با تمرکز کامل در میدان 
حاضر شویم و برای موفقیت بجنگیم. ما قبلا طعم 
قهرمانی در جام حذفی را چشیده ایم. به خوبی 
می دانیم که در این جام باید در تمامی مسابقات با 
تمرکز بالا حاضر شویم و تا ثانیه آخر تلاش کنیم. 
چند بازیکن مصدوم داریم اما تمامی بازیکنان ما 
کیفیت خوبی دارند. به هیچ وجه حریف را دست 
کم نخواهیم گرفت.  نکونام تصریح کرد: باید 
خودمان را برای جنگ در سه جام آماده کنیم. بعد 
از حذفی دوباره به لیگ برمی گردیم. خیلی زود 
هم لیگ قهرمانان برایمان آغاز می شود. جنگیدن 
در سه جام در عین حال که هیجان انگیز است، 
دشوار نیز هست. باید خودمان را تقویت کنیم تا 

نتایج خوبی به دست بیاوریم.
  برنامه 

رقابت های  مرحله یک شانزدهم نهایی حاضر 
به شرح ذیل است:

ملوان بندرانزلی - نفت مسجدسلیمان
آرمان گهر سیرجان - استقلال ملاثانی

پیکان - استقلال خوزستان
مس رفسنجان - ذوب آهن

نساجی مازندران - فجر سپا سی
سپاهان - سایپا

مس کرمان - صنعت نفت آبادان
استقلال - تراکتور
هوادار - چادرملو

پرسپولیس - ون پارس اصفهان
پارس جنوبی جم - ایمان سبز شیراز

گل گهر سیرجان - مس شهربابک
بعثت کرمانشاه - نود ارومیه

آریو اسلامشهر - آلومینیوم اراک
فولاد خوزستان - خوشه طلایی ساوه

شهرداری همدان - دریای بابل

مهدی ترابی بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس گفت: اصلا فضای 
مجازی برای من مهم نیست. آن چیزی که به آن فکر می کنم 
کف جامعه مان است و امیدوارم اتفاقات خوبی برای مان بیفتد. 
مهدی ترابی بعد از حضور در جلسه کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال در جمع خبرنگاران اظهار داشت: جلسه خیلی خوبی 
بود.ان شاءا... اتفاق خوبی بیفتد تا نه من و نه موسوی ضرر کنیم.  
وی در مورد اینکه چرا این جلسه اینقدر طولانی شد، گفت: 
جلسه دوستانه ای بود. مشکلی که نبود همانجا هم بعد از بازی 
گفتم یک اتفاق فوتبالی بود که رقم خورد و این مسائل پیش 
می آید. ضربان در بازی بالا است، متأسفانه در آن لحظه من از 

کوره در رفتم در آن لحظه و از مردم باید عذرخواهی کنیم زیرا 
مردم داشتن این بازی را نگاه می کردند شاید انتظار نداشتن که 
من اینگونه عصبی شوم. به هر حال این اتفاق رخ داد. این ا تفاق 
قطعاً فوتبالی بوده و ان شاءا... ختم به خیر می شود. وی در مورد 
اینکه تا حالا سابقه نداشت اینقدر عصبانی شوید، گفت: یکسری 
صحبت شد و کری خوانده شد اما من نباید عصبانی می شدم. 
صحبت ها بسیار دوستانه بود آقای حسن زاده رئیس کمیته 
انضباطی به صورت خاص نگاه می کردند و دوست داشتن 
کمک کنند امیدوارم یک رأی خیلی خوب صادر شود. ترابی در 
مورد اینکه دستور محرومیت موقت شما و موسوی بای بازی 

فردا پابرجا است یا خیر، گفت: قرار شد تصمیم گیری کنند و 
اعلام کنند. وی در مورد اینکه این اتفاق در فضای مجازی خیلی 
پر سروصدا شد و آیا انتظار چنین چیزی را داشتید، عنوان کرد: 
شما هم قطعا با این سؤال تان می خواهید یک جنجال جدید در 
فضای مجازی بیندازید. بحث با اینها کاملا فوتبالی بود موسوی 
سابقه حضور در استقلال را داشت و من هم پرسپولیسی هستم. 
کری رد و بدل شد و تمام شد. همانجا هم بعد از بازی این را  
اعلام کردم اما چون به نفع یکسری از رسانه ها نبود رویش مانور 
نکردند و گذاشتند حرف های دیگری زده شود که اینها هم قطعاً 
معلوم الحالند. بازیکن پرسپولیس در مورد اینکه در این مدت 
فشار زیادی روی او ایجاد شده است، گفت: فشار از کجا؟ فشار 
فضای مجازی منظورتان است؟ واقعیت این است اصلًا فضای 
مجازی برای من مهم نیست. آن چیزی که به آن فکر می کنم 
کف جامعه مان است و امیدوارم اتفاقات خوبی برای مان بیفتد.

ترابی: 

فشار فضای مجازی اصلا برایم مهم نیست 

   امیدواری 
هر چند احتمالا در جام حذفی هم منادی در 
چارچوب دروازه گل گهر خواهد ایستاد ولی فروزان 
می تواند امیدوار باشد که در دیدار معوقه هفته 
سیزدهم که پس از دیدارهای جام حذفی در اراک 
برگزار خواهد شد، بار دیگر امیر قلعه نویی به او فرصت 

حضور در ترکیب اصلی را بدهد.

      انتقال 
حجت حق وردی، مدافع نیم فصل اول تراکتور، که 
در عضویت تیم ملی آذربایجان است، پس از پایان 
قرارداد شش ماهه با تراکتور، کار خود با این تیم را 
به اتمام رساند و بلافاصله بعد از آغاز نقل و انتقالات 
زمستانی فوتبال اروپا، اردوی تراکتور را ترک کرد و به 

لیگ جمهوری آذربایجان بازگشت.

           جدیت 
سرمربی پرتغالی استقلال تیمش را برای گرفتن انتقام 
شکست در بازی هفته گذشته مقابل تراکتور تمرین 
می دهد. ساپینتو دیروز تمرینات تیمش را هم با همان جدیت 
همیشگی برگزار کرد و پیش از شروع آن هم با بازیکنان خود 
آخرین دستورات تاکتیکی مدنظرش را هماهنگ کرد تا 

برای کسب یک نتیجه ایده آل استارت بزنند.

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
  تسنیم: باشگاه پرسپولیس به درخواست دو باشگاه 
برای جذب فرشاد فرجی پاسخ منفی داده است.  فرشاد 
فرجی مدافع تیم فوتبال پرسپولیس در این فصل تبدیل به 
یک بازیکن نیمکت نشین شده و همین موضوع شایعاتی را 
درباره احتمال جدایی او از جمع سرخپوشان مطرح کرده 
است. دو تیم صنعتی پیشنهاد رسمی شان را بابت جذب 
فرجی به باشگاه پرسپولیس ارائه کرده اند، ولی پرسپولیسی ها 
به درخواست آنها پاسخ منفی داده اند. با این حال تیم های 
خواهان فرجی همچنان قصد دارند با ادامه مذاکره، موافقت 
پرسپولیس را برای جذب این بازیکن جلب کنند. بر اساس 
این گزارش، یکی از مدیران پرسپولیس به خبرنگار تسنیم 
گفت که قرار است باشگاه با یحیی گل محمدی بعد از بازی 
جام حذفی برابر ون پارس، جلسه ای در مورد فعالیت تیم در 
فصل نقل وانتقالات برگزار و در صورت نیاز اقدام به جذب 

بازیکن کند.
  ایسنا: لیام روزنیور ابراز امیدواری کرد مهاجم ایرانی 
تیمش خیلی زود بار دیگر بتواند برای تیمش به میدان برود. 
به گزارش هال نیوز، ا... یار صیادمنش ۴ تا 6 هفته آینده را از 
دست خواهد داد و نمی تواند در این مدت تیمش را همراهی 
کند. این ملی پوش ایرانی که به تازگی از بند مصدومیت رها 
شده است، بار دیگر این بار از ناحیه همسترینگ مصدوم شد و 
تیم پزشکی هال سیتی دوری او از میادین را ۴ تا 6 هفته اعلام 
کرد. لیام روزنیور، سرمربی این باشگاه اذعان کرد که این خبر 
هم برای هال سیتی و هم برای این بازیکن 2۱ ساله خبر بدی 
است ولی پیش بینی اولیه حاکی از آن بود که او ممکن است 
برای مدت طولانی تری از فوتبال دور باشد، بنابراین اوضاع 
آنقدر بد نیست. او ممکن است یک ماه تا شش هفته از میادین 
دور باشد که این یک ضربه سخت به تیم ما در ادامه فصل 
است. صادقانه بگویم، ما احساس می کردیم که مصدومیتش 
می توانست خیلی بدتر باشد. ما نتایج آزمایش را دریافت 
کردیم و آنطور که قبلًا می گفتیم بد نبود و خوشبختانه 
دوری او از میادین طولانی نیست. او پسر فوق العاده ای است و 
امیدوارم زود برگردد. صیادمنش پیش تر به خاطر مصدومیت 

حضور در جام جهانی قطر را از دست داد.

بیــنالمــلل
  ستاره سال های نه چندان دور رئال مادرید به دوران 
حرفه ای خود در مستطیل سبز پایان داد. گرت بیل در 
تصمیمی غافلگیرکننده که دیشب )دوشنبه( از آن رونمایی 
کرد، کفش های خود را آویخت و از فوتبال خداحافظی 
کرد. ستاره پیشین تاتنهام و رئال مادرید که اخیراً در تیم 
لس آنجلس اف سی توپ می زد، در بخشی از بیانیه خود نوشت: 
»پس از ارزیابی دقیق و متفکرانه، بازنشستگی فوری خودم را از 
فوتبال باشگاهی و ملی اعلام می کنم. از تعبیر رویایم برای بازی 
کردن ورزشی که آن را دوست دارم، بی نهایت خوشوقت هستم. 
از ساوتهمپتون که در آن توپ را برای اولین بار لمس کردم، تا 
لس آنجلس اف سی دورانی برای من ساخت که غرور و سپاسی 
بی نهایت به دنبال داشت. ۱۱۱ بازی برای تیم ملی ولز و بستن 
بازوبند کاپیتانی تیم، رویایی بود که تعبیر شد.« این مهاجم 
اهل کاردیف فوتبال خود را در ساوتهمپتون آغاز کرد و در 
سال 2007 به عضویت تیم تاتنهام درآمد. بیل در سال 20۱۳ 

ل با قراردادی ۸5 میلیون پوندی که گران ترین  نتقا ا
می رفت،  شمار  به  جهان  فوتبال  به تاریخ 
رئال مادرید پیوست و تابستان 2022، برای 
بازی در تیم لس آنجلس اف سی بار سفر به 

آمریکا را بست. بیل در سال 2022 
برای اولین بار طعم حضور در جام 
جهانی را چشید، اما ولز مغلوب 
ایران و انگلیس شد و یک امتیاز 

از آمریکا گرفت تا با همان یک 
امتیاز، جام جهانی قطر را با 
قعرنشینی گروه B به پایان 

برساند.

دیدگـــــاه
لزوم حمایت از تراکتور و باشگاه های خصوصی 

کاظممحمودی
 کارشناس فوتبال  

تیم  تراکتور در این فصل لیگ برتر با سرمربیگری قربان 
بردیف خیلی خوب بسته شد و بازیکنان سطح بالایی را به 
خدمت گرفت. همچنین هر امکانات و تجهیزاتی که بردیف 
درخواست کرد، باشگاه تراکتور در اختیار مربیان و بازیکنانش 
گذاشت.  اردوی پیش از آغاز فصل هم در ترکیه به بهترین 
شکل برگزار شد و تیم بسیار قدرتمندی راهی مسابقات لیگ 
برتر شد. تراکتور امتیازات خوبی گرفت و پرسپولیس را در 
تهران با یک گل شکست داد و با اینکه شرایط بسیار خوبی 
داشت، اما عملکرد سینوسی بردیف باعث شد وی در اقدامی 
غیرحرفه ای قبل از جام جهانی ایران را ترک کند.  بعد از اینکه 
تغییر و تحول در تیم ایجاد شد، پاکو خمز نتایج خوبی گرفته 
است. مشخص است که این مربی کارهای خوبی را برای تراکتور 
انجام خواهد داد، چون تیم در حال رشد و پیشرفت است. در 
آخرین دیدار نیز تراکتور استقلال را با نتیجه 2 بر صفر شکست 
داد که نتیجه فوق العاده ای بود.  تراکتور در چند دوره لیگ برتر 
مستحق قهرمانی بوده است و حداقل باید یک یا دو بار قهرمانی 
مسابقات می شد، اما در برخی اوقات مشکلات گریبان این 
تیم را گرفته است. باتوجه به استادیوم مجهز، کمپ تمرینی 
بسیار پیشرفته و عالی، هتل، سالن های بدنسازی و فیزیوتراپی 
که باشگاه تراکتور در اختیار دارد، پیش بینی می شود که در 
آینده ای نزدیک بهترین جایگاه را در فوتبال ایران به دست 
بیاورد. امیدوارم سال های آینده با برنامه ریزی مدون و بهتر 
تراکتور بتواند قهرمانی در لیگ برتر را هم به ویترین افتخاراتش 
اضافه کند. باشگاه های خصوصی نیاز به حمایت دولتی دارند و 
باید کمک استانی به آنها شود تا با ساختن زیرساخت های یک 
باشگاه حرفه ای به بدنه ورزش کشور یاری رسانند. اگر نهادهای 
استانی بخواهند برای شادی و تفریح مردم یک شهر تلاش کنند 
بهترین راه کمک به باشگاه های ورزشی است تا پس از پیروزی 

تیمی همچون تراکتور مردم خوشحال و شاد شوند.

تاج: 

النصر با بازیکن ۹ هزار میلیاردی با نساجی یا پرسپولیس بازی می کند 

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال به انتقال رونالدو به 
باشگاه النصر اشاره کرد و گفت با وجود این انتقال، ایران 

همچنان جایگاه بهتری نسبت به عربستان دارد.
  تعلیق؟

 به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، مهدی تاج روز 
دوشنبه  در مجمع عمومی هیأت فوتبال استان کرمانشاه، با 
بیان اینکه برطرف شدن تعلیق کمیته صدور مجوز حرفه ای 
باشگاه های ایران از سوی AFC مسئولیت فدراسیون برای صدور 
این مجوز را بیش از قبل کرده است، گفت: فدراسیون به هیچ 
عنوان در زمینه سندسازی و اهمال برای تیمی که صلاحیت 

حضور در جام باشگاه ها را ندارد، اقدامی نخواهد کرد.
  تخلف

وی تصریح کرد: اگر باشگاه ها در دوره گذشته با خطر 
محرومیت مواجه بودند، از این پس در صورت مشاهده هر نوع 
تخلفی در این زمینه به غیر از باشگاه ها، فدراسیون فوتبال نیز 
به مدت سه سال تعلیق خواهد شد. اگر هر باشگاهی بر اساس 
استانداردهای پنج گانه صلاحیت حضور در جام باشگاه ها را 

نداشته باشد، طبق قانون نباید مجوزی برای آن صادر شود.
  مجوز 

رئیس فدراسیون فوتبال عنوان کرد: در صورت تعلیق 
فدراسیون فوتبال دیگر هیچ گونه فعالیت بین المللی نخواهد 
داشت که این امر مشکلات بسیاری را در پی خواهد داشت. بر 
همین اساس هر تیمی شرایط دریافت مجوز را نداشته باشد، تیم 

دیگری جایگزین می شود که دارای آن شرایط باشد.
  مقایسه هزینه 

تاج با مقایسه هزینه هایی که در ایران و کشورهایی نظیر 
ژاپن، قطر و عربستان می شود، گفت: اگر همه، از جمله مجلس 
و دولت دست به دست هم بدهند، کشور ما باز هم نسبت به 
رقبای خود در منطقه عقب است. تیمی مانند النصر عربستان با 
بازیکنی به ارزش ۹ هزار میلیارد تومان قرارداد می بندد که این 
تیم در لیگ قهرمانان آسیا قرار است با تیم هایی مانند نساجی 
یا پرسپولیس بازی کند. وی خاطرنشان کرد: با وجود این، ایران 
باز هم بالاتر از آنها قرار دارد؛ به طوری که در فوتسال، فوتبال 
ساحلی، فوتبال بانوان و حتی جوانان، بالاتر از آنها است. با وجود 

این شرایط نابرابر، همچنان با نهایت تلاش جلو خواهیم رفت و 
اصلًا ناامید نیستیم.
  پتانسیل ها 

رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به پتانسیل های بسیار خوبی 
که در استان کرمانشاه در رشته فوتبال بانوان وجود دارد، گفت: 
بیشتر بانوان فوتبال و فوتسال کرمانشاه هم اکنون در تیم های 
باشگاهی مختلف سایر استان ها در حال بازی هستند که این امر 

شایسته این استان نیست.
  فوتبال کرمانشاه 

تاج با بیان اینکه فدراسیون فوتبال از تشکیل این تیم بانوان 
در استان کرمانشاه حمایت کامل خواهد کرد، اظهار داشت: با 
استاندار کرمانشاه برای حمایت از این تیم مذاکراتی خواهد شد 
تا با تشکیل یک تیم منسجم بانوان، شاهد حضور این استان در 
لیگ های مختلف به ویژه لیگ برتر باشیم. هیأت فوتبال استان 
کرمانشاه طی این سال ها حتی یک ریال هم از این اداره کل، 
اعتبار دریافت نکرده است. وی با اشاره به درخواست برخی از 
علاقه مندان به فوتبال برای حضور یک تیم از استان کرمانشاه در 
لیگ دسته اول فوتبال گفت: پیش از عملی شدن این تصمیم، 
باید زیرساخت های مورد نیاز آن فراهم شده و به شکلی نباشد که 
پس از حضور بلافاصله حذف شود. در پایان این مراسم با آرای 
اعضای مجمع عمومی هیأت فوتبال استان کرمانشاه، اعضای 

جدید هیأت رئیسه این هیأت انتخاب شدند.

پرسپولیس با برتری مقابل نساجی مازندران 
به قهرمانی نیم فصل رسید. امیرحسین اصلانیان 
مهاجم سابق پرسپولیس در این خصوص صحبت 

کرد. 
  درباره پیروزی پر گل تیم فوتبال 
پرسپولیس مقابل نساجی چه نظری دارید؟

 پرسپولیس مقابل نساجی بهترین بازی فصلش 
را انجام داد و از اشتباهات فاحش مدافعان و 
دروازه بان حریف بهترین استفاده را برد. اگر 
مهدی ترابی هم از بازی اخراج نمی شد شاید 
پرسپولیس می توانست چند گل دیگر نیز بزند. 
از دروازه بانی مثل حقیقی که در جام جهانی 
بازی کرده است و تجربه زیادی دارد، اشتباه 
کردن در این اندازه بعید بود. پرسپولیس در نیم 
فصل امتیازات خوبی را کسب کرد و اگر به همین 
منوال در نیم فصل دوم هم پیش برود می تواند 
قهرمان لیگ برتر شود. تیم های استقلال، گل گهر 
و سپاهان که در تعقیب پرسپولیس و مدعی 
قهرمانی هستند در برخی از بازی ها عملکرد 

خوبی نداشتند و امتیاز از دست دادند.
  به نظر می رسد جذب یک مهاجم برای 
تیم فوتبال پرسپولیس برای نیم فصل دوم 

ضروری است!
 باید پرسپولیس یک فوروارد خوب بگیرد 
و بهتر است از جوانان آکادمی و تیم های پایه 
بهره ببرند. بازیکنان زیادی در تیم های جوانان 
و امید پرسپولیس حضور دارند که می توانند به 
تیم بزرگسالان اضافه شوند، همانطور که محمد 
عمری که محصول تیم های پایه پرسپولیس 
است، در این فصل عملکرد بسیار درخشانی 

داشت.
  نحوه برگزاری مسابقات لیگ برتر این 

فصل را چگونه ارزیابی می کنید؟
 در این شرایط لیگ برتر که بدون تماشاگر 
برگزار می شود فقط تیم ها بازی می کنند که بازی 
کرده باشند تا مسابقات این فصل تعطیل نشود. 
کسانی هم که در کار جابه جایی بازیکنان هستند 
در فصل نقل و انتقالات زیاد به انتقال بازیکن 
داخلی بسنده نمی کنند و فقط به فکر آوردن 
بازیکن خارجی هستند تا سود بیشتری از کنار 

این بازیکنان خارجی به دست آورند.  

 سه شنبه 
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